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Dávno pryč jsou časy, kdy se o Disneybandu mluvilo pouze v souvislosti se starším bratrem
Martina Kadlece. Řečený autor a kytarista i Věrka Soukupová se mezitím stali věrnou součástí
všech písničkářských sjezdů, ať již v Kuřimi, Náměšti či jinde. Zprvu lehce monotématická
tvorba rozkvetla a zpestřela, disneybandí dvojhlas též dnes radost poslechnout. A tak i
Disneybandům jsem položil před Zahradou několik otázek, odpovídala Věra Soukupová:

Jak silné je vaše odhodlání tentokrát už se vrátit do Liberce z Náměště s Krtečkem?

Na Zahradu si jedeme s chutí zahrát a těšíme se na lidi. O odhodlání, myslím, ani tolik mluvit
nemůžeme. O tom, jestli se budeme letos lidem líbit, rozhodnou právě lidi. Tak to nechme právě
na nich, zda se letos vrátíme do Liberce s Krtečkem.

Na čem jste asi nejvíce zapracovali od loňského koncertu na Radnici?

Máme spoustu nových písní..... možná některou z nich zahrajeme i na Zahradě. 

Před časem jste vydali vaši první desku, jak jste spokojeni s prodejem?

Dá se říci, že jsme spokojeni. Podle zpráv z Indies records to není zas až tak špatné.

Nedávno jsem shlédl Martinovo vystoupení s Mokrými stoupačkami, rozesmálo i šokovalo mě
zároveň, jak často se Stoupačkami (potažmo s KUD) vystupuje? Nenabourává to eventuélně
nějak činnost Disneybandu?

Disneyband a Mokrý stoupačky jsou dvě naprosto odlišné kapely. Proto taky nijak neohrožují
koncertování Disneybandu. Mokrý stoupačky vznikly jako recese na dnešní pop-music. Co se
týče počtu koncertů, můžeme vyslovit číslo jednou za měsíc... dvakrát... jak kdy. 
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Co plánujete letos v Náměšti podnikat kromě hraní recitálů?

Asi podnikneme nějaký ten výletík... Věrka hrozně ráda cestuje. No, a samozřejmě budeme
brouzdat po všech scénách a obdivovat a poslouchat a lebedit si...  

Je někdo speciální, na koho se v Náměšti těšíte?

Obecenstvo. Věrka se těší na Bůhví...... Rádi si objevujeme nové tváře... tak každopádně
zavítáme na scénu Indies.  

Je někdo z vašich kolegů, kterého si rádi poslechnete, ale zároveň máte strach, aby vás v
diváckém hlasování nepřeválcoval?

Nutno vyslovit, že zde nejde o žádné boje. Prostě si zde všichni zahrajeme, vytvoříme fajn
atmosféru a zbytek je na divácích. Mezi písničkáři se už všichni známe a stejně tak se i
posloucháme.

Vepíšete nám sem alespoň sloku a refrén vaší nejnovější písně?

To si necháme jako překvapení přímo v internepretaci některé z nových písní.  

Takže tolik Disneyband a tady je oficiální zahradní vizitka:

Loni ve vašem hlasování skončili druzí dva muzikanti z liberce - mimořádná zpěvačka Věra
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Soukupová a kytarista, zpěvák a autor repertoáru Martin Kadlec. Věra má zkušenosti se
sborovým zpěvem a studuje nyní v Hradci Králové vysokou školu. Martin je vystudovaný herec,
takže jejich vystoupení má i promyšlenou pohybovou dramaturgii - Martin většinou sedí, Věrka
stojí. Vydali oficiální nosič u Indies Opilí potměchutí. Jejich písničky jsou většinou o vztazích a
plné emocí. Ačkoliv akustičtí, nasazením se pohybují až na pomezí folk-rocku.

Web: http://disneyband.internetfolk.cz/
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